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Datum jednání:  15. května 2018 

 

Začátek jednání:  14.40 hodin 

Konec jednání:  15.30 hodin 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2. Kontrola zápisu č. 1/2018 KPPK RHMP 

3. Návrh na financování projektu Youtubering, Krav Maga, z.s. (individuální dotace) 

4. Návrh na čerpání rozpočtu 2018 (dofinancování grantů, analýza pocitu bezpečí) 

5. Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2019 (Pravidla pro Městský 

program prevence kriminality na rok 2019 v HMP) 

6. Návrh rozpočtu v oblasti prevence kriminality na rok 2019  

7. Informace o připravovaných akcích (konference PPRCH, Kyberpsycho, Antifetfest) 

8. Různé 
 

Jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a pro udělování grantů 
v oblasti prevence kriminality na území hl. m. Prahy (dále jen „Komise“) zahájil 
předseda Bc. Libor Hadrava v 14.40 hodin. Na jednání přítomné přivítal a poděkoval jim 
za účast. 

 

Přítomno bylo 5 členů Komise, Komise je usnášeníschopná. Omluveni z jednání byli 4 
členové Komise, viz prezenční listina, která je přílohou tohoto zápisu.  
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Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava přivítal na jednání Mgr Michalu Hánovou, 
vedoucí odd. prevence, Mgr. Martinu Kryšpínovou, koordinátorku prevence kriminality 
hl. m. Prahy a požádal o schválení jejich přítomnosti v průběhu celého jednání Komise. 
Dále přivítal na jednání Komise pana Jakuba Otipku, který bude přítomen na jednání 
pouze do bodu 3 programu. 

Hlasování v 14.41 

pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0 

Komise vyslovila souhlas s přítomností Mgr. Michaly Hánové a Mgr. Martiny Kryšpínové 
po celou dobu jednání Komise. Pan Jakub Otipka bude přítomen pouze při 
představování projektu Youtubering. 

 

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava konstatoval, že návrh programu jednání byl 
všem členům Komise rozeslán s pozvánkou a požádal členy Komise o připomínky 
k programu. Nikdo z přítomných členů připomínky k programu neměl. Předseda Komise 
radní Bc. Libor Hadrava požádal členy Komise o schválení programu. 

Hlasování v 14.42 

pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0 

Program jednání byl schválen. 

 

Ověřením zápisu z dnešního jednání byl pověřen Bc. Ondřej Penc. Předseda Komise 
radní Bc. Libor Hadrava požádal členy Komise o schválení ověřovatele zápisu. 

Hlasování v 14.42 

pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0 

Ověřovatel zápisu byl schválen. 

 

2) Kontrola zápisu č. 1/2018 KPPK RHMP 

Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava vyslovil souhlas se zápisem č. 1/2018 
Komise a otevřel k tomuto bodu jednání diskuzi. 

Nikdo z přítomných členů Komise se do diskuze nehlásil. Předseda Komise radní Bc. 
Libor Hadrava požádal přítomné členy o hlasování. 
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Hlasování v 14.43 

pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0 

 

Komise vyslovila souhlas se zápisem č. 1/2018 z jednání Komise. 

 

3) Návrh na financování projektu Youtubering, Krav Maga, z. s. (individuální 
dotace) 

Předseda Komise ranní Bc. Libor Hadrava požádal přítomného předsedu organizace 

Krav Maga, z.s. Jakuba Otipku o představení projektu s názvem Youtubering. Ten 

uvedl, že tento projekt je zaměřen na zvyšování úrovně bezpečnosti a je svým 

obsahem i formou zcela ojedinělý. 

Plánován je vznik zábavně vzdělávacího YouTube kanálu, jehož cílem bude inovativní 

a zábavnou formou zvyšovat povědomí o bezpečnosti a tím celou úroveň bezpečnosti 

diváků tohoto kanálu. Bude zdrojem relevantních informací souvisejících s osobní 

bezpečností. Cílem je ukázat divákům způsoby řešení krizových situací na různých 

úrovních – jak se problémům vyhýbat, v případech, kdy se konfliktům vyhnout nelze, jak 

napětí deeskalovat, popř. jak se co nejúčinněji bránit. Cílovou skupinou bude široká 

veřejnost. Projekt je plánován v horizontu několika let, podpora ze strany MHMP by 

sloužila k rozeběhnutí celého projektu a zajištění jeho první fáze. V dalších letech by byl 

projekt samofinancovatelný. Samotný kanál na Youtube bude edukativně zaměřen a 

nebude sloužit k monetizaci obsahu. Nastavení kanálu bude zároveň zaručovat, že se 

na kanálu nebudou objevovat nevhodné typy reklam. 

Organizace Krav Maga, z.s. nežádala na projekt finanční prostředky v rámci grantového 

řízení proto, že měla přislíbenou podporu z jiných zdrojů, která nakonec nevyšla. Proto 

se obrátila na radního pro bezpečnost Bc. Libora Hadravu s žádostí o individuální 

účelovou jednorázovou neinvestiční dotaci. Komise vzhledem ke kvalitě projektu a 

aktuálnosti tématu s poskytnutím dotace souhlasila. Rozpočet projektu činil 331 589 Kč, 

vzhledem k časové náročnosti se Komise dohodla doporučit Radě hl. m. Prahy projekt 

k podpoření částkou 200 tis. Kč. 

 

Hlasování v 14:55 
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pro - proti - zdržel se 

5 - 0 – 0 

 

Komise doporučuje Rada hl. m. Prahy  přidělení jednorázové individuální účelové 
neinvestiční dotace organizaci Krava Maga, z.s. na projekt s názvem Youtubering dle 
přílohy č. 1 tohoto zápisu. 

 
4) Návrh na čerpání rozpočtu 2018 (dofinancování grantů, analýza pocitu 

bezpečí) 
Předseda Komise Hadrava předal slovo Mg. Kryšpínové, která seznámila přítomné 

s návrhem na rozdělení 2 mil. Kč, které v rozpočtu v kapitole 0704, § 5311 – záležitosti 

bezpečnosti a veřejného pořádku zbývají.  

Součástí je i možnost dofinancování projektů zařazených do grantového řízení 

„Městský program prevence kriminality na rok 2018 v hl. m. Praze“. O dofinancování 

mohou žádat pouze ti žadatelé, jejichž projekty v letošním roce nebyly podpořeny v plné 

výši a nemohou žádat ti žadatelé, jejichž projekty nebyly v letošním roce podpořeny 

nebo byly již financovány v plné výši. Členům Komise byl zároveň předložen 

harmonogram dofinancování grantového řízení v oblasti prevence kriminality na rok 

2018. Členové Komise se dohodli na hlasování o dofinancování formou per rollam. 

Celkový návrh čerpání rozpočtu do konce roku 2018 byl rovněž předložen členům 

Komise. 

 

Komise vzala na vědomí informace o čerpání rozpočtu HMP na rok 2018 – kapitola 
0704, § 5311 – záležitosti bezpečnosti a veřejného pořádku. 

Komise dále vyslovila souhlas s dofinancováním grantového řízení pro oblast prevence 

kriminality v 15.00. 

 
5) Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2019 (Pravidla pro 

Městský program prevence kriminality na rok 2019 v HMP) 

Mgr. Kryšpínová seznámila členy Komise se změnami v pravidlech grantového řízení 

pro oblast prevence kriminality, které pro rok 2019 navrhla Komisi schválit. Pro rok 2019 

se sjednotil název grantového řízení s ostatními grantovými programy odboru ZSP 

MHMP, navržený název zní „Pravidla Grantového programu hl. m. Prahy v oblasti 

prevence kriminality pro rok 2019“. Další změnou je navýšení částky na grantové řízení 
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v rámci celkového rozpočtu v kap. 0704, § 5311 – záležitosti bezpečnosti a veřejného 

pořádku, a to z 15 mil. Kč na 16 mil. Kč. Nejdůležitější změnou oproti minulým letům je 

návrh na způsob hodnocení projektů. Budou vytvořeny dvojice hodnotitelů ke každému 

projektu (externista a zaměstnanec MHMP), kteří projekty ohodnotí, obodují dle 

stanovených a jasně daných kritérií a na základě těchto bodů se bude odvíjet 

navrhovaná výše dotace.  

 

Hlasování v 15:10 

pro - proti - zdržel se 

5 - 0 - 0 

 

Komise vyslovila souhlas s návrhem Pravidel Grantového programu hl. m. Prahy 

v oblasti prevence kriminality pro rok 2019 a doporučuje ho Radě hl. m. Prahy ke 

schválení. 

 
6) Návrh rozpočtu v oblasti prevence kriminality na rok 2019  
Členům Komise byl rozdán materiál s návrhem rozpočtu „PREVENCE KRIMINALITY 

2019“. Předpokládaný rozpočet kapitoly 0704, § 5311 – záležitosti bezpečnosti a 

veřejného pořádku na rok 2019 je 17 mil. Kč shodně jako v roce 2018. Nikdo 

z přítomných členů Komise neměl k návrhu připomínky. 

 

Komise vzala na vědomí informace k rozpočtu HMP na rok 2019 – kapitola 0704, § 
5311 – záležitosti bezpečnosti a veřejného pořádku v 15.20. 

 
7) Informace o připravovaných akcích (konference PPRCH, Kyberpsycho, 

Antifetfest) 

Mgr. Hánová informovala přítomné o konání Pražského fóra primární prevence dne 16. 
5. 2018. Mgr. Kryšpínová informovala dále o konání Krajského kola Antifetfestu, které 
se uskuteční 13. 6. 2018 v kině Lucerna. 2. 10. se pak uskuteční konference 
Kyberpsycho s podtitulem Letem světem bezpečnějším internetem. Všechny pozvánky 
budou členům Komise zasílány průběžně.  

 

Komise vzala na vědomí informace k připravovaným akcím v 15.25. 
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8) Různé 

Na závěr jednání Mgr. Kryšpínová informovala přítomné členy o tom, že dne 18. 4. 
2019 přišla na odbor ZSP žádost organizace Centrum Generace Jablonec, z.s. o 
finanční podporu projektu s názvem Rodina offline. Tento projekt je celorepublikový, 
tato organizace svou žádost se zaměstnanci odboru ZSP nekonzultovala a její činnost 
není známa kolegům z ostatních grantových pracovišť. Z tohoto důvodu Komise 
navrhuje tuto žádost o financování tohoto projektu nepodpořit. 

 

Komise vyslovila nesouhlas s financováním projektu s názvem rodina offline. 

 

Hlasování v 15:30 

pro - proti - zdržel se 

0 - 5 – 0 

 

Mgr. Hánová poděkovala všem členům za dosavadní spolupráci a před nástupem na 
mateřskou dovolenou se s přítomnými členy Komise se rozloučila. 

 

Předseda Komise radní Bc. Libor Hadrava poděkoval přítomným členům Komise za 
účast na jednání a v 15.30 jednání ukončil. 

 

Zapsala: 

 

………………………………. 

Ing. Veronika Pavlíková 

 

 

 

Ověřil: 

 

…………………………………….. 

Bc. Ondřej Penc 

člen Komise 
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…………………………………… 

Bc. Libor Hadrava 

předseda Komise 




